



الأولى للتمويل
FIRST FINANCE

Ref.: Sh/S/101/2018
Date: 20/12/2018

To: Jordan Securities Commission
Amman Stock Exchange

**Subject: The Resolutions Of The
Extraordinary General Assembly
Meeting**

The Extraordinary General Assembly Meeting of (FIRST FINANCE Co.) was held on (Thursday 20/12/2018 at APPLIED SCIENCE PRIVATE UNIVERSITY (CONFERENCES BUILDING) SHAFABADRAN/YAJUZ/NEAR ABU NSEER. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was (70.49 %)

The following decisions were adopted at the Meeting:--

بورصة عمان
المندوبية الإدارية والمالية
الدبيوان
٢٠ كانون الأول ٢٠١٨
الرقم التسلسلي: ٥٦٦٤
رقم الملف: ٤١٥٥١
الجهة المختصة: الادارة

الرقم : ش س / ١٠١ / 2018
التاريخ: ٢٠١٨/١٢/٢٠

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
السادة بورصة عمان المحترمين

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

عقد يوم الخميس الموافق ٢٠١٨/١٢/٢٠ اجتماع الهيئة العامة غير العادي (لشركة الأولى للتمويل) وذلك في حرم جامعة العلوم التطبيقية الخاصة (مبنى المؤتمرات) شفا بدران - قرب إسكان أبو نصير ، وبنسبة حضور (٧٠,٤٩%)

تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

Subject:

الموضوع:

1- Approval on the settlement provided by Investment House for Financial Services LLC, whose indebtedness amounts to 5,111,968.990, five million, one hundred and eleven thousand & nine hundred and sixty-eight dinars & 990 Fils, and Mr. Mohammed Ahmad Al-Rifai, whose indebtedness is 1,411,840 One million, four hundred and eleven thousand And eight hundred and forty dinars.

١- الموافقة على التسوية المقدمة من شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية م.ع.م والتي تبلغ مديونيتهم (5,111,968,990) خمسة ملايين ومائة وأحدى عشر ألف وتسعمائة وثمانية وستون دينار وفلس. ٩٩٠ ، والسيد محمد احمد الرفاعي والتي تبلغ مديونيته (1,411,840) مليون وأربعمائة وأحدى عشر ألف وثمانمائة وأربعون دينار

فرع العقبة
Aqaba Branch

فرع المدينة الرياضية
Al Madinah Al Ryadiah Branch

فرع الوحدات
Al Wehdat Branch

فرع الزرقاء
Zarqa Branch

فرع إربد
Irbid Branch

الفرع الرئيسي
Main Branch

هاتف: 2018697 / 3
فاكس: 2018698 / 3

هاتف: 58777 / 06
فاكس: 587277 / 06

هاتف: 4773222 / 06
فاكس: 4773223 / 06

هاتف: 3859804 / 09
فاكس: 3853061 / 08

هاتف: 7277820 / 02
فاكس: 7277821 / 02

هاتف: 5508740 / 06
فاكس: 5411782 / 06



الأولى للتمويل
FIRST FINANCE

, the payment of (250,000) two hundred and fifty thousand dinars. Within six months of the settlement, land plots valued at approximately 690,000 (six hundred and ninety thousand dinars) were assessed by licensed surveyors by the company , and payment (250000) (Two hundred and fifty thousand dinars worth one year after the settlement, and payment of (250,000) two hundred and fifty thousand dinars worth after the second year of the settlement	دفع مبلغ (250,000) مائتان وخمسون ألف دينار ، وخلال ستة اشهر من اجراء التسوية تسجيل قطع أراضي تقدر قيمتها ما يقارب (690,000) ستمائة وتسعون ألف دينار تم تقييمها من قبل متاخرين مرخصين من قبل الشركة ، ودفع مبلغ (250,000) مائتان وخمسون ألف دينار تستحق بعد مرور سنة من اجراء التسوية ، ودفع مبلغ (250,000) مائتان وخمسون ألف دينار تستحق بعد مرور السنة الثانية من اجراء التسوية .
2- authorization of the Chalrman and members of the Board of Directors to proceed with the decision of the General Assembly.	٢- تفويض رئيس وأعضاء مجلس الإدارة بالسير بتنفيذ قرار الهيئة العامة.

Kindly accept our highly appreciation
and respect

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Mr. Ibrahim Abdullah Abu - Khadijeh
Vice chairman of the Board

المسيد ابراهيم عبدالله ابو خديجة
نائب رئيس مجلس الإدارة

18
الأولى للتمويل
FIRST FINANCE

فرع العقبة
Aqaba Branch
هاتف: 03 / 2018897
فاكس: 03 / 2018886

فرع المدينة الرياضية
Al Madenah Al Ryadiah Branch
هاتف: 08 / 5858777
فاكس: 08 / 6872277

فرع الوحدات
Al Wehdah Branch
هاتف: 06 / 4773222
فاكس: 06 / 4773223

فرع الزرقاء
Zarqa Branch
هاتف: 05 / 3853804
فاكس: 05 / 3853061

فرع اربد
Irbid Branch
هاتف: 02 / 7277820
فاكس: 02 / 7277821

الفرع الرئيسي
Main Branch
هاتف: 08 / 5506740
فاكس: 08 / 5411782

رأس المال المدفوع: ٢٥٠,٠٠٠,٠٠٠ دينار أردني